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Aan het College van Burgemeester en Wethouders Ouder-Amstel 
 
 
Ouderkerk aan de Amstel, 23 december 2024 
 
 
Betreft: Komende aanbesteding Leerlingenvervoer Ouder-Amstel 
 
Geacht College, 
 
Op zondagavond 8 december jl. zond het programma Zembla een item uit over het leerlingenvervoer en de 
wijze waarop dat door gemeenten in Nederland wordt geregeld.  
 
Wij hebben als Adviesraad Sociaal Domein vernomen dat het leerlingenvervoer in Ouder-Amstel 
binnenkort gaat worden aanbesteed.  
Daarom hebben wij de volgende vragen: 
 
1 
Heeft u de uitzending van Zembla gezien en hoe beoordeelt u de in de uitzending gesignaleerde 
problematiek? 
 
2 
Herkent u de problemen die zijn gesignaleerd in het programma Zembla ook in Ouder-Amstel? 
 
3 
Heeft er een evaluatie van het leerlingenvervoer in Ouder-Amstel plaatsgevonden of gaat deze 
voorafgaande aan de volgende aanbesteding nog plaatsvinden? 
 
4  
Hoe wordt het leerlingenvervoer in Ouder-Amstel door de ouders, de scholen en de kinderen ervaren? 
 
5 
Bent u bekent met klachten over het leerlingenvervoer in Ouder-Amstel? Zo ja, hoe wordt er op deze 
klachten gereageerd? 
 
6  
Concreter: 
Worden de leerlingen in Ouder-Amstel altijd vervoerd en op tijd naar school en weer naar huis gebracht? 
Zijn daar normen voor en worden deze gehaald? 
Is er uitval van ritten in het leerlingenvervoer? Wat is daarvan de omvang en waardoor worden deze 
veroorzaakt? 
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Over de aanbesteding: 
 
7 
Wanneer wordt het leerlingenvervoer in Ouder-Amstel aanbesteed? 
 
8 
Is het verplicht om leerlingenvervoer aan te besteden of kan de gemeente het leerlingenvervoer ook in 
eigen beheer regelen? (Zoals in de Gooi en Vechtstreek) 
 
9 
Wordt er voorafgaande aan de aanbesteding een marktverkenning gedaan? Om te bezien of er voldoende 
vervoerders zich zullen inschrijven? 
 
10 
Doet u voorafgaande aan de aanbesteding onderzoek naar nieuwe ontwikkelingen binnen het 
leerlingenvervoer? (ICT-ontwikkelingen) 
Is er voldoende kennis bij de gemeente aanwezig om deze aanbesteding goed te laten verlopen? 
 
11 
Vindt u het correct dat het leerlingenvervoer wordt ondergebracht bij taxibedrijven? (Slechte CAO, 
personeelstekort, geen specifieke opleiding). Of zou onderbrengen bij bedrijven die meer zijn gericht op 
zorg voor de leerlingen uiteindelijk beter zijn? 
 
12 
Welk programma van eisen gaat u opstellen voor de aanbesteding? En in hoeverre worden de ouders en de 
scholen gevraagd daar input voor te leveren? 
 
13  
Hoe gaat u voorkomen dat (net zoals in de provincie Utrecht) er niet tijdig een vervoerder wordt gevonden 
voor het leerlingenvervoer door juridische complicaties in de aanbestedingsprocedure? Is er een plan B? 
Heeft u zich op de hoogte gesteld van wat daar fout is gegaan? 
 
14  
Hoe wordt de ASD Ouder-Amstel betrokken bij dit onderwerp? 
 
Graag zien we uw reactie tegemoet. 
 
Bij voorbaat dank voor uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de Adviesraad Sociaal Domein Ouder-Amstel 
 
Judith Meijer 
voorzitter 
 


